

卫理公会以萨迦守望者 12-18/3/2026

三月第二个星期的祷告事项

A.国际

1. 祈求上帝赐下援助给肯尼亚首都内罗毕的洪灾灾民们，及时得到拯救应急单位的帮助，同时得到物资的救助，来度过灾后难关。

<https://shorturl.at/G48ck>

2. 愿上帝赐下安全，保护中东各国的海水淡化工厂，不被战火导弹波及，确保供水设施继续供应干净水源给百姓们使用。

<https://l1nq.com/jvzsr>

B.国家

1. 愿上帝赐给国家有智慧与能力，施行惠民政策，即使国际原油价飙升，依然尽力维持汽油补贴计划，帮助人民减轻生活负担。

<https://l1nq.com/jvJRp>

2. 愿公义的上帝保护每个网络用户，能透过执法单位与国家仲裁庭，有效的举报匿名网络霸凌者、性骚扰者与诈骗者，并将他们绳之以法。

<https://tinyurl.com/ms65ucet>

C.教会

1. 愿上帝继续带领教会在布道与关怀方面殷勤努力，透过传福音和关心探访，带领未信者接受耶稣，陪伴冷淡信徒回转向神与积极学习神的话。
2. 愿教会的弟兄姐妹在各自的环境中，活出圣洁的生命，为主作光和盐，同时愿圣灵感动弟兄姐妹，愿意献身成为全时间的传道人。

D.家庭/个人

1. 祈求天父上帝赐下健康的身心灵给每个人，有健壮的抵抗力，同时有良好的生活习惯，还有操练有纪律的灵修生活。
2. 为家人祷告。愿天父赐下爱心与耐心在家人的心里，不把最坏的脾气留给家人，而是彼此相爱，常常包容与饶恕家人。

Methodist Issachar Watchmen 12-18/3/2026

Prayer items 2nd week of March

A. World:

1. Pray that God grants aid to the flood victims in Nairobi, the capital of Kenya, so that they may promptly receive help and supplies from emergency rescue teams so that they can survive.
<https://tinyurl.com/mesp76hb>
2. May God grant safety and protection over- the desalination plants in the countries in the Middle East from missile attacks, ensuring that these facilities continue to provide clean water to the people.
<https://sl1nk.com/H4F2U>

B. Nation:

1. May God protect every internet user, enabling them to effectively report anonymous cyberbullies, sexual harassers, and scammers to law enforcement agencies and national arbitration tribunals, so that they may be brought to justice.
<https://l1nq.com/haxIX>
2. May God grant our nation's leaders the wisdom and capability to implement policies that benefit the people, and to maintain the petrol subsidy program to help ease the burden of living costs for the citizens in spite of the uncertainty and fluctuations of the global prices.
<https://tinyurl.com/3vbutbme>

C. Church:

1. May God continue to lead the church to diligently engage in evangelism and pastoral care, through the preaching of the Gospel and visitations, the guiding of unbelievers to Christ Jesus, and the accompanying of spiritually lukewarm believers in their journey to return to God and to actively learn His Word.
2. May we, as God's children, learn to live holy lives in our respective places, becoming light and salt for the Lord where He has placed us. May the Holy Spirit also move our hearts so that we are willing to dedicate ourselves to become full-time ministers.

D. Family/Personal:

1. May God, our Heavenly Father, grant everyone good health in body, mind, and spirit, strong immunity, good lifestyle habits, and a disciplined spiritual life of devotion and prayer.
2. Pray for the family. May our Heavenly Father fill the hearts of family members with love and patience, so that we will not direct our worst tempers toward our loved ones, but instead love one another; continually showing tolerance and forgiveness to each other.

Pengawal Methodist Issachar 12-18/3/2026

Doa minggu kedua Mac

A. Dunia:

1. Doa agar Tuhan kurniakan pertolongan bagi mangsa banjir di Nairobi, Kenya, agar mereka diselamatkan oleh pasukan penyelamatan serta mendapat bantuan bekalan keperluan harian dalam masa mengharungi kesukaran selepas bencana. <https://tinyurl.com/2k2rvj2u>
2. Doa agar Tuhan mengurniakan keselamatan dan melindungi loji penyahgaraman air laut di negara-negara Timur Tengah daripada terkena serangan peperangan atau peluru berpandu, serta memastikan kemudahan bekalan air terus beroperasi dan dapat membekalkan sumber air bersih kepada rakyat. <https://sl1nk.com/ISEYd>

B. Negara:

1. Doa agar Tuhan mengurniakan kebijaksanaan dan kemampuan kepada kerajaan untuk melaksanakan pentadbiran dasar yang memanfaatkan rakyat, serta terus berusaha mengekalkan program subsidi petrol walaupun harga minyak mentah antarabangsa meningkat, demi membantu meringankan beban kos sara hidup rakyat. <https://sl1nk.com/d9yTe>
2. Doa agar Tuhan yang Maha Adil melindungi setiap pengguna internet, agar mereka dapat membuat aduan secara berkesan terhadap pembuli siber tanpa nama, pelaku gangguan seksual dan penipuan melalui pihak penguatkuasa serta tribunal negara, serta dikenakan hukum dan tindakan di bawah undang-undangan. <https://tinyurl.com/ydsj84bd>

C. Gereja:

1. Doa agar Tuhan terus memimpin gereja supaya tekun berusaha dalam pelayanan penginjilan dan keperihatinan, melalui pemberitaan Injil serta kunjungan dan jagaan pastoral, agar mereka yang belum percaya dapat dibimbing untuk menerima Yesus, dan yang suam-suam kuku dapat didampingi untuk kembali kepada Tuhan serta giat mempelajari firman-Nya.
2. Doa agar umat Allah dapat hidup kudus dalam persekitaran masing-masing, menjadi terang dan garam bagi Tuhan. Doa juga agar Roh Kudus menggerakkan hati umat Allah supaya rela mempersembahkan diri untuk melayani Tuhan sepenuh masa.

D. Keluarga/Peribadi:

1. Doa agar Bapa syurgawi kurniakan kesihatan dari segi jasmani, emosi dan rohani kepada setiap orang, juga daya tahan tubuh yang kuat, supaya dapat amalkan gaya hidup yang sihat, serta berdisiplin dalam renungan dan doa peribadi.
2. Berdoa bagi keluarga. Semoga Bapa syurgawi memenuhi hati setiap ahli keluarga dengan kasih dan kesabaran, agar dapat mengawal kemarahan atau sikap yang buruk, tidak tertunjuk pada keluarga sendiri, sebaliknya saling mengasihi serta sentiasa saling bertolak ansur dan saling memaafkan.